
Verslag Algemene Ledenvergadering (ALV) SHH, d.d. 11 oktober 2024.

Aanwezig: 42 leden, incl. bestuur

Afmelding: 4 leden

OPENING EN WELKOM
De vergadering is geopend door voorzitter, Peter Bonekamp.

Hij staat stil bij het actuele ledenbeleid en dat we momenteel aan de max zitten qua capaciteit.

Daarnaast maakt hij van het moment gebruik om alle vrijwilligers binnen onze vereniging te danken.

SAMENSTELLING BESTUUR
Er wordt stilgestaan bij de samenstelling van het bestuur.

Peter Bonekamp, treedt na deze ALV af als voorzitter van SHH.

De positie van secretaris en twee posities als algemeen bestuurslid (focuspunt: Sponsoring,

Activiteiten & communicatie en focuspunt: Kantine) staan vacant.

Jeroen Benneheij wordt door het bestuur voorgedragen als kandidaat voor de positie van secretaris.

Geert Poels wordt door het bestuur voorgedragen als kandidaat voor de positie van Algemeen

bestuurslid, focuspunt: Sponsoring, Activiteiten en Communicatie.

Beide worden door de leden akkoord bevonden.

MEDEDELINGEN
Er is een mail binnengekomen van een van onze leden met het verzoek het totale rookverbod op ons

sportcomplex te herzien en het verbod alleen te handhaven als jeugdspelers actief aan het sporten

zijn.

Het bestuur heeft hierop aangegeven de huidige regeling te continueren en geen uitzonderingen te

maken. Het huidige standpunt is, dat het sportpark volledig rookvrij is. Het is ook aan alle leden om

rokende mensen erop te wijzen dat het een rookvrij park is.

JAARVERSLAG
Oud-secretaris, Koen Kemps, leest het jaarverslag van de vereniging voor.

FINANCIEEL JAARVERSLAG
De penningmeester geeft uitleg over het jaarverslag.



KASCOMMISSIE
Op 9 oktober 2024 heeft de kascommissie, bestaande uit de leden Danny Vilters, Sjoerd Schroots en

Fred Rovers, de jaarstukken (balans en exploitatierekening) over het boekjaar 1-7-2023 tot en met

30-6-2024 en de totstandkoming daarvan gecontroleerd. De penningmeester heeft de jaarstukken

tijdig doen toekomen aan bovengenoemde leden zodat ze de mogelijkheid hadden de stukken vooraf

te lezen. De controle vond plaats via een vraaggesprek en aan de hand van vooraf ingestuurde

vragen.

Er zijn geen onrechtmatigheden waargenomen tijdens de controle. De kascommissie kan deze ALV

dan ook mededelen zeer tevreden te zijn met de vakkundig en zorgvuldig gevoerde administratie.

Het afgelopen boekjaar kan worden gekenschetst als een goed financieel jaar, zonder

noemenswaardige incidenten. In verband met noodzakelijk groot onderhoud aan het gebouw is dit

verslagjaar een bedrag gestort in de gelijknamige voorziening. Met een nog steeds groeiend

ledenaantal is het een reële verwachting dat SHH ook de komende jaren een sluitende begroting zal

hebben en de vereniging dus financieel gezond zal blijven.

De kascommissie adviseert de ALV om goedkeuring te geven aan de voorgelegde jaarstukken. De

goedkeuring wordt verleend.

Fred Rovers is aan de beurt als aftredend lid van de kascommissie.

Aan de vergadering wordt gevraagd of Fred mag aanblijven en hiertoe wordt voltallig ingestemd.

VASTSTELLEN CONTRIBUTIE
Het bestuur doet het voorstel van een contributieverhoging m.i.v. seizoen ‘25/’26. Deze ligt in lijn met

verhogingspercentages die in het verleden (pre-corona) zijn gehanteerd ter compensatie van de

stijgende kosten van de vereniging.

Senioren EUR 192, Pupillen/Junioren EUR 155 per jaar. Andere categorieën zullen ook met 3% worden

verhoogd (en afgerond).

Het voorstel werd door de vergadering goedgekeurd.

BENOEMINGEN
Tijdens de ALV werden Peter Bonekamp (aftredend voorzitter) en Koen Kemps (als laatste in rol van

voormalig secretaris) tot Lid van Verdiensten benoemd.

RONDVRAAG
Eugene Lamers vraagt of het bestuur verder gaat zonder voorzitter. Het bestuur bevestigt dat zij,

zolang er nog geen passende voorzitter is gevonden, dit zelf intern zullen oplossen.

Eugene Lamers vraagt of het bestuur andere vertegenwoordigers kan en wil uitnodigen om namens

SHH uitwedstrijden te bezoeken. Hierop wordt aangegeven dat er vrijwel altijd een

vertegenwoordiger uit het bestuur aanwezig is bij de uitwedstrijden, maar hier verder ook niet

onwelwillend tegenover staat.

SLUITING
Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering en trakteert met nog een rondje van

de club voor de aanwezige leden.


